
 

 

Från: Mustafa Smajic  

Skickat: den 20 oktober 2023 16:49 
Till: 'ulfkalla@kth.se' <ulfkalla@kth.se> 
Kopia: Funktion IDR Idrott <idrott@stockholm.se> 
Ämne: Medborgarförslag att uppgradera Ödetomten till öppet naturrum - svar idf 

 

Hej,  

 

Tack för ditt mail och förslag. Nedan ska jag försöka beskriva idrottsförvaltningens syn på 

platsen.  

 

Idrottsförvaltningen och dess nämnd har i uppdrag att skapa förutsättningar för att 

stockholmarna ska kunna vara fysiskt aktiva. Staden ska öppnas som arena och erbjuda 

stockholmarna en stor variation av idrotts- och motionsmöjligheter för en aktivare livsstil. 

Inom uppdraget att skapa förutsättningar för våra idrottsföreningar på befintliga och planerade 

anläggningar, utreder och beskriver förvaltningen behovet av nya idrottsanläggningar genom 

en långsiktig investeringsplan.  

 

Behovet av bollplaner är stort inom staden och det gäller också inom aktuellt område, särskilt 

när ytor för idrott tas i anspråk när staden förtätas. Antalet disponibla ytor för nya 

idrottsanläggningar är få och blir allt färre när konkurrensen om mark inom staden ökar när 

staden växer. Fastigheten Sundby 5:17 är planlagd med markanvändning för idrottsfunktioner 

varför förvaltningen tillsammans med fastighetskontoret utreder platsen för en fotbollsplan, 

med bland annat tillhörande omklädningsbyggnad och parkering.  

 

Frågan om markens lämplighet för det ändamål som föreslagits i medborgarförslaget ligger 

närmast hos exploateringskontoret, som har det samlade ansvaret för förvaltning och 

exploatering av stadens mark, samt hos stadsbyggnadskontoret som ansvarar för stadens 

fysiska planering. Med ett stort behov av tillkommande idrottsytor- och funktioner samt med 

detaljplanestöd på den aktuella platsen, är inriktningen för idrottsförvaltningen att utreda 

platsen för en bollplan.  

Mustafa Smajic, idrottsplanerare 

Idrottsförvaltningen, planeringsenheten  

Box 8313, 104 20 Stockholm 

Besöksadress: Palmfeltsvägen 5, Johanneshov 

Telefon: 08-508 27 604 

E-post: mustafa.smajic@stockholm.se 

www.stockholm.se 

 

Information om behandling av personuppgifter 

Inom Stockholms stad är det respektive nämnd eller styrelsen i det bolag som hanterar personuppgifterna, som är 

personuppgiftsansvarig. På stockholm.se/dataskydd hittar du information om stadens behandling av personuppgifter. 
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Från: Iris-Corinna Schwarz <iriscorinnaschwarz@gmail.com>  
Skickat: den 14 september 2023 18:39 
Till: Funktion SD01 Järva <jarva@stockholm.se> 
Kopia: Ulf Kalla <ulfkalla@kth.se> 
Ämne: Medborgarförslag att uppgradera Ödetomten till öppet naturrum 

  

Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och öppna 

inte bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert. 

  

Hej Järva stadsdelsnämnd!  

  

Härmed lämnar vi ett medborgarförslag om att bevara Ödetomten (Sundby 5:17) som park- 

och naturmark genom att uppgradera den till ett öppet naturrum (utan byggnad).  

Förslaget avser att ställa upp informationstavlor vid korsningen 

Småbrukarvägen/Arrendevägen som berättar om De Geer-moränen och dess flyttblock, 

områdets vikingahistoria, vilt, fåglar och kräl- och groddjur i närområdet och de sällsynta 

växter som finns på Ödetomten.  

  

Förslaget grundas på att Ödetomten används flitigt av allmänheten och är ett naturligt habitat 

för det stadsnära djurlivet som gör den till en självklar plats för lärande och ökad förståelse 

för naturen. Av den anledningen föreslår vi att göra Ödetomten till ett öppet naturum som 

definieras som ett ställe där alla oavsett ålder har möjlighet att lära sig mer om de djur, växter, 

geologi och kulturhistoria som format området (se Naturvårdsverket).  

  

Se bilagorna för fullständig argumentation, bilddokumentation om Ödetomtens värde för 

naturren och allmänheten samt listan av namnteckningar som stöder förslaget.  

  

Vi som står bakom medborgarförslaget är: 

  

Iris-Corinna Schwarz och Ulf Kalla, Arrendevägen 53, 16344 Spånga 

132 privatpersoner (se bifogad lista) 

Spånga Hockey 

Spånga Scoutkår 
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